
Ming Kei College 

S.1 Discretionary Places Application (2025-2026) 

Personal Data Collection Statement 

 

Purpose of Personal Information Collection: The personal data provided through this 

application will only be used by CCC Ming Kei College for the purpose of S.1 

Discretionary Places application. They may be disclosed to the Education Bureau 

authorized to process personal data for allocation/placement and other education-

related purposes. All information will be destroyed 3 months after the announcement 

of the secondary school places allocation results in July 2026. 

 

Provision of Personal Information: The provision of personal data is voluntary. All 

information given should be complete, correct and true to the best of the applicant’s 

knowledge and belief. 

 

Access to and Correction of Personal Information: The applicant has a right under 

Section 18 and 22 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap 486) to request 

access to and correction of personal data. For access to and correction of personal data 

submitted, please contact our school through email cccmkc@cccmkc.edu.hk. 

 
 
 

中華基督教會銘基書院 

中一自行分配學位申請 (2025-2026) 

個人資料收集聲明 
 

個人資料收集目的﹕申請人所提供的個人資料，僅作為本校處理中一自行分配

學位申請之用。本校可能把這些資料披露予教育局，用以處理學位分配或其他

有關教育的事宜。所有資料將於2026年7月中學學位派位結果公布3個月後註

銷。 

 

個人資料的提供: 申請人提供個人資料乃屬自願性質。申請人須確保所提供的

資料全屬正確無訛。 

 

個人資料的查閱及修正﹕根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)的第 18 條

和 22 條規定，申請人有權查閱和修正他們的個人資料。如需查閱或修正已提

交的個人資料，請透過電郵cccmkc@cccmkc.edu.hk. 與本校聯絡。 
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